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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Tervezik-e a gyámság intézményének átalalrításátP" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánunk benyújtani dr . Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi
miniszterhez.

A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr4

K/8876 .

Írásbelikérdés

Köztudott, hogy az értelmi fogyatékos emberek jó része gyámság alatt áll . A fogyatékos

emberek szüleinek halála után is szükség lenne egy gyámra, aki - objektíve, kívülről megítélve -

figyelemmel kísérné a szerződéseket, pénzmozgásokat, valamint az egyéb döntéseket .

A hivatásos gyámot esetleg a bírósághoz lehetne rendelni, mint munkaadóhoz, így

kivédhető lenne a gyám és a gyámügy esetleges negatív irányú együttműködése .

Tervezik-e a gyamsag mtezményének átalakítását?

Várjuk válaszát .

Budapest, 2004 . február 23 .
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